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در شهر

شهردار مشهد در دیدار فرمانده انتظامی استان خبر داد

اتمام 40  پروژه نیمه تمام دوره های گذشته در یک سال و نیم اخیر
شهردار مشهد با بیان 

گزارش 
خبری

همه  ر  د ینکه  ا
ی  ی شهر لیت ها فعا
و  هی  ا همر هد  شا
همیاری نیروی انتظامی هستیم، افزود: 
در این راستا آماده افزایش تعاملات با 

نیروی انتظامی هستیم.
ر  ا ید د ر  د یف  شر ر ضا قلند ر محمد
ه  ند ما ، فر ی ظم تقو کا ر محمد ا د سر
، با  ی ضو ن ر سا ا می خر نتظا ی ا و نیر
ینکه پایه اساسی هر فعالیتی  بیان ا
منیت  ا ین  ا و  ست  ا منیت  ا یقینا 
حاصله نتیجه زحمات خادمان نظام 
و به ویژه نیروی انتظامی است، اظهار 
ر همه  منیت د مین ا ر تأ کنا ر  : د د کر
فعالیت های شهری، همراهی و همیاری 
نیروی انتظامی را شاهد هستیم که این 

تلاش ها درخورتقدیر است.
کرد: با تلاش  شهردار مشهد تصریح 
رانمان در بخش های مختلف  همکا
ر  د م  نیمه تما ه  ژ و پر چهل   د  و حد
یت  یر سط مد خیر تو ل و نیم ا یک سا
کنون نیز  شهری مشهد تکمیل  شده و ا

1100پروژه و اقدام فعال است.
یم  : معتقد د ا مه د ا د ا یف  ر شر قلند
)ره( به  ر امام خمینی وژه های بولوا پر
برگردان ابوطالب،  ر نماز و دور بولوا
چپ گرد سه راه فردوسی و پل شاندیز به 
وکیل آباد ازجمله پروژه هایی هستند که 
اجرای آن ها می تواند بار ترافیکی شهر را 

کاهش دهد.
یی  ا جر ت ا ینکه عملیا ن ا ی با بیا و
احداث خطوط مترو مشهد نیز -به ویژه 
فاز اول خط3- با سرعت مناسبی دنبال 
می شود، گفت: همچنین حفاری خط4 
نیز در حال انجام است و فاز یک خط3 

امسال به بهره برداری می رسد.

ید 450 اتوبوس    انعقاد قرارداد خر

جدید

شهردار مشهد اضافه کرد: در کنار این 
4۵0 دستگاه  وژه ها قرارداد خرید  پر
اتوبوس منعقد شده است اما در این میان 
یقینا نیازمند همراهی دولت هستیم.
ت  ما ا قد ا به  ه  ر شا ا با  یف  ر شر قلند

انجام شده در حوزه خدمات شهری 
نیز گفت: در این حوزه باید به سمتی 
حرکت کنیم که ۶0 درصد آبیاری فضای 
سبز شهر از محل فاضلاب تصفیه شده 
ف  ین هد ا ی تحقق  ا بر ا  لذ ؛  شد با
احداث تصفیه خانه ها را در دستور کار 

قرار داده ایم.
کرد: در حوزه فضای سبز  وی اضافه 
همچنین فضای سبز شهری را توسعه 
داده ایم و احداث پارک ۷۷ هکتاری 
کرامت را در دستور کار داریم که هجده 
ه  د ما آ ه  یند آ ه  تا یک ما ن  آ ر  هکتا

بهره برداری خواهد شد.
شهردار مشهد با اشاره به اینکه بوستان 
کرامت قطعا سرانه فضای سبز حاشیه 

شهر را متحول خواهد کرد، افزود: در 
کنون فاز یک بوستان  کنار این پروژه ا
جهان شهر با مساحت 2۵هکتار نیز در 
دست اجراست که تا پایان دوره ششم 

مدیریت شهری به پایان می رسد.

خدمات شهرداری  امنیت آفرین است  

 ، ر محمدکاظم تقوی همچنین سردا
فرمانده انتظامی خراسان رضوی، نیز 
در این دیدار گفت: معتقدیم خدمات 
شهرداری مشهد در حوزه های مختلف 

بی نظیر و امنیت آفرین  است.
وی اضافه کرد: خدمات رسانی مدیریت 
غ ترین شرایط و  شهری حتی در شلو
پیک جمعیتی حضور زائران ارزنده است 

و همکاران شما به صورت شبانه روزی در 
حال خدمت هستند و من رنج و نگرانی 
نگهداری شهر را در چهره همکاران شما 

می بینم.
سردار تقوی افزود: در مجموع اتفاقات 
بسیار خوبی توسط مدیریت شهری 
مشهد رقم خورده است و در ادامه 
مسیر نیز اقدامات بسیار مثبتی رقم 
خواهد خورد. مشهد در همه فصول 
آماده خدمت به زائران و مجاوران است 
و خدمات رسانی مناسب به زائران و 
مجاوران در توان مجموعه پرتلاش 
شهرداری مشهد است. من عهد کردم 
کار می کند پای  هرکسی برای مشهد 

کارش بایستم.
فرمانده انتظامی خراسان رضوی در 
بخش دیگری از سخنانش خصوص 
ایجاد امنیت و همکاری مشترک نیرو 
ی انتظامی و مجموعه مدیریت شهری 
گفت: ایجاد امنیت کار سختی است و 
نگهداشت و توسعه آن نیز خیلی سخت 
کاری نیرو و  است، این مهم جز با فدا
تدبیر و همراهی نهادها امکان پذیر 
نیست و همراهی شما در این زمینه 

قابل توجه است.
سردار تقوی ادامه داد:  آثار خدمات 
شهرداری را می بینم و می فهمم و قدرش 
را می دانم. همچنین  محدودیت های 
شما را هم درک می کنم، باید با همدیگر 

کمک و برای مشهد بسیار کار کرد.

گزارش خبری

  از ابتدای فعالیت کاری 
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شــورای ششم، برپایی 
نــشــســت هــای دیــــدار 
بی واسطه و صمیمی با 
اهالی محلات مختلف 
ــی از مــهــم تــریــن  ــکـ یـ
ــای  ــ ــ ــارهـ ــ ــ ــورکـ ــ ــ ــتـ ــ ــ دسـ
منتخبان مردم مشهد 
بـــــــــــــــــــــوده اســـــــــــــت؛ 
یی  سلسله نشست ها
گرچه با عناوین مختلف برپا شده اما از  که ا
ــردم« گــرفــتــه تا  ــ جــلــســات »پـــای حـــرف م
»یــکــشــنــبــه هــای خـــدمـــت« و »نشست 
ــی«، هــــدف واحـــــد هــمــه آن هـــا  ــدلـ ــمـ هـ
جمع بندی صریح مشکلات هر محله از 
زبــان مــردم و پیگیری آن توسط اعضای 
شورای شهر بوده است؛ بر همین اساس، 
در اســتــمــرار همین رونـــد خدمتگزاری، 
مسجدالنبی)ص( محله کوهسنگی میزبان 
موسی الرضا حاجی بگلو، رئیس  شــورای 
عالی استان ها و سخنگوی شورای اسلامی 
شهر مشهد، بود تا با حضور نمازگزاران و 
گفته  اقشار مختلف مـــردم، مشکلات نا

اهالی به صورت مستقیم بررسی شود.

معابر محله، گرفتار ازدحام و فرسودگی  

گرچه به جرئت می توان گفت که محله  ا
ــوردار شهر  ــرخ کوهسنگی جــزو مناطق ب
محسوب می شود و مشکلاتی از جنس 
کمبود سرانه فضای سبز، کمبود سرانه 
ــی، آســفــالــت مــعــابــر و روشــنــایــی  ــوزشـ آمـ
خیابان ها در ایــن منطقه وجــود نــدارد، 
حقیقت آن اســت کــه گاهی اوقـــات، زیر 
پوست شهر و پشت خیابان های زیبا و 
ظاهر برخوردار یک محله، ممکن است 

هــنــوز هــم مشکلات فــراوانــی گریبان گیر 
اهالی باشد.

مطالبات اهالی محله کوهسنگی که در 
ــدار بــی واســطــه بــا سخنگوی شــورای  دیـ
اسلامی شهر به آن اشاره شد، چند محور 
و مبنای مشترک داشـــت؛ در شرایطی 
که در این منطقه به دلیل قرارگیری سه 
بیمارستان قــائــم)عــج(، مهر و 1۷ شهریور، 
هــیــچ مشکلی در زمــیــنــه ســرانــه فضای 
کز درمانی  بهداشتی و دسترسی به مرا
وجود ندارد، ازدحام همیشگی خودروها 
در مــعــابــر فــرعــی ایـــن ســه بــیــمــارســتــان، 
ــی را درآورده اســــت. از ســوی  ــال داد اه
گــرچــه قــرارگــیــری بــوســتــان بــزرگ  دیــگــر، ا
کوهسنگی هم نعمت بزرگی بــرای اهالی 
است، مشکل مشابهی در زمینه ازدحام 
وهــا در معابر حاشیه  همیشگی خــودر
این بوستان وجود دارد. افزون بر این ها، 
گلایه مشترک اهالی درخصوص فرسودگی 
برخی زیرساخت های شهری همچون 
جوی های آب، جدول ها و آسفالت معابر 

نیز در این نشست مطرح شد.

توسعه شهر با وجود هزینه های سنگین  

ســـخـــنـــگـــوی شــــــورای 
اســـلامـــی شــهــر پـــس از 
ــیـــدن مــطــالــبــات  ــنـ شـ
ــردم، وعـــده پیگیری  مـ
داد و تصریح کــرد که از 
نخستین روزهای کاری 
دوره ششم شورای شهر، مبنای اصلی این 
ــوده اســـت کـــه مــدیــریــت شــهــری باید  ــ ب
زیربنای مردمی پیدا کند و در این رابطه 
گرچه هنوز تا دستیابی به اهداف عالی  ا
فـــاصـــلـــه زیـــــــادی وجــــــود دارد، مــســیــر 
شایان افتخاری طــی شــده اســت و باید 
ــرانـــی، فــرهــنــگــی و  ــای عـــمـ ــ ــاورده ــ ــت ــ دس

اجتماعی دوره ششم مدیریت شهری 
به دقت مورد توجه قرار بگیرد و به درستی 

تبیین شود.
حاجی بگلو گفت: در سال های اخیر با 
وجود تحقق وعده ای که در زمینه اجرای 
ــازده داده بودیم  ــ ح پــروژه هــای زودب طــر
که باعث شد هر سال بیش از 1۵ میلیارد 
ــنــی  ــری ــازآف ــه مـــحـــلات هــــدف ب ــان بـ ــومـ تـ
اخــتــصــاص پــیــدا کــنــدو پـــروژه هـــای خرد 
اما راهــبــردی، گره گشای مشکلات مردم 
باشد، حقیقت این است که تنگناهای 
ــار را  ک مالی و مسائل اعــتــبــاری، سختی 
دوچندان کرده است. قانون درآمدهای 
پــایــدار، شــهــرداری هــا را در شرایط بسیار 
دشــواری قرار داده و کار به جایی رسیده 
که فراتر از اراده مدیریت شهری، شورای 
عالی استان ها به عنوان یک نهاد ملی پای 
کار رسیدگی به این چالش و اصلاح قانون 

آمده است.

امسال، اجرای 60 هزار مترمربع لکه گیری  

ــورای اسلامی  گفته سخنگوی شــ بــه 
شهر، امسال اعتبارات عمرانی منطقه 

و اعتبارات تفویض شده ستادی بالغ 
بر 400 میلیارد تومان است و با توجه به 
کــه مبنای بودجه  منابع مــالــی شهر 
درآمـــدی اســت، منطقه یک بــا وصــول 
بــیــش از 2هــــــزارو۵00 مــیــلــیــارد تــومــان 
بیشترین درآمد را برای شهرداری ایجاد 
می کند که بخش درخورتوجهی از این 
ــرای نــوســازی زیرساخت های  منابع ب
خود منطقه درنظر گرفته شده است. 
ــال در  ــس ــزود: هـــدف گـــذاری ام ــ وی افـ
ــرای ۶0 هـــزار مترمربع  منطقه یک، اجـ
روکش و لکه گیری آسفالت معابر است 
کنون 40 هزار مترمربع از آن انجام  که تا
شده و اعتبار این طرح نیز از 10 میلیارد 
تومان در سال گذشته، به 90 میلیارد 
تــومــان در ســال جــاری افــزایــش یافته 
است.حاجی بگلو در پــاســخ بــه بخشی 
از مطالبات اهالی تأیید کرد که با وجود 
ظرفیت های بی شمار، امــروزه بیشترین 
فـــرســـودگـــی زیـــرســـاخـــت هـــای شــهــری 
به دلیل قدمت منطقه یک، در محلات 
کوهسنگی، احمدآباد و آبکوه قرار دارد و 
برهمین اساس، از ابتدای سال گذشته 

کنون افزون بر 9 هزار متر کانال کشی با  تا
اعتبار تقریبی 80 میلیارد تومان در این 

منطقه اجرا شده است.
وی ادامه داد: مرمت و بهسازی جدول ها 
امسال نیز در مساحتی بالغ بر ۷ هزار  متر 
طول )با بیش از 11میلیارد تومان( انجام 
خواهد شد که یازده مسیر شهری و معبر 
محلی منطقه را با در نظر گرفتن اولویت 
اصلاح خواهد کرد؛ علاوه بر این، پیش بینی 
می شود که امسال بیش از ۵1 هزار مترمربع 
از پیاده روهای منطقه یک در شش معبر 
اصلی با صرف اعتباری بالغ بر 80 میلیارد 

تومان بهسازی شود.
در پاسخ بــه گلایه اهــالــی دربـــاره ازدحـــام 
ــا در مــعــابــر فــرعــی  ــودروهــ همیشگی خــ
بیمارستان های خیابان کوهسنگی نیز 
کید کرد  سخنگوی شورای اسلامی شهر تأ
کرات  که مدیریت شهری با توجه به مذا
فشرده با بیمارستان قائم)عج( و دانشگاه 
علوم پزشکی، برنامه ریزی کــرده اســت تا 
به زودی پارکینگی برای مراجعان در داخل 
بیمارستان ایجاد شود و این امیدواری وجود 
دارد که بــه زودی این تدبیر محقق شود.

در نشست مردمی سخنگوی شورای اسلامی شهر مطرح شد

کوهسنگی، احمدآباد و آبکوه، رکوردداران بیشترین فرسودگی زیرساخت های شهری

گفت و گو

تــعــمــیــرات و بـــازســـازی 
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نــاوگــان اتــوبــوس رانــی 
ــی از اقــــدامــــات  ــکـ یـ
مــعــمــول در چــرخــه 
خدمت رسانی ناوگان 
اتــوبــوس رانــی مشهد  
اســـت کــه ایـــن اقـــدام 
هـــمـــه روزه در بخش 
تعمیرات سازمان در حال انجام است. 
ــان اتـــوبـــوس رانـــی  ــازمـ ــا امـــســـال سـ امــ
شهرداری مشهد اقدام ویژه ای را برای 
بـــازســـازی نــاوگــان اتــوبــوســی خـــود در 
دســـتـــور کـــار قـــــرار داده و عـــــلاوه بر 
فــعــالــیــت هــای مــعــمــول خـــود در ایــن 
عــرصــه، بــا خرید 4۵ دســتــگــاه اتوبوس 
دســت  دوم یکی از شرکت های بخش 
خصوصی، فرایند بازسازی این تعداد 
کنون  اتــوبــوس را آغـــاز کـــرده اســـت. تا
9 دستگاه از این اتوبوس ها بازسازی 

شده اند و به چرخه فعالیت بازگشته اند 
و بنا بر اعلام مدیرعامل این سازمان 
فرایند بازسازی باقی مانده نیز تا پایان 

سال انجام خواهد شد.
ر  یعتی د محسن شر
گفت وگو بــا شــهــرآرا با 
بیان اینکه هر ساله و 
بـــــــــــــــــــراســـــــــــــــــــاس 
ــای  ــزی هـ ــه ریـ ــامـ ــرنـ بـ
صورت گرفته عملیات 
بازسازی برای تعدادی از اتوبوس های 
فــرســوده نــاوگــان اتــوبــوس رانــی انجام 
مــی شــود، اظــهــار کـــرد: اتــوبــوس هــای 
خــــریــــداری شــــده بــخــش خــصــوصــی 
بــه دلایــل مختلف بیش از پنج سال 
متوقف بودند و این خرید سبب شد 
برنامه ویژه ای را برای بازسازی ناوگان 

اتوبوس رانی در دستور کار قرار دهیم.
ــازی  ــازســ ــ وی ادامـــــــه داد: بــــــرای ب
4۵ دستگاه اتــوبــوس خــریــداری شــده، 
کنون دو مرحله مناقصه انجام شده  تا

ــا شــرکــت کــنــنــده ای بـــرای آن وجــود  ام
ــن رو دیگر معطل  نداشته اســت؛ ازایـ
ــوان و ظرفیت  مناقصه نشدیم و از ت
داخلی سازمان اتوبوس رانی استفاده 
کــردیــم و فرایند بــازســازی ایــن تعداد 
اتوبوس را در دستور کار قــرار دادیــم و 
تــعــدادی از ایــن اتوبوس ها بازسازی 

شدند و به چرخه فعالیت بازگشتند.

اتمام بازسازی 10 اتوبوس  

ــازمـــان اتـــوبـــوس رانـــی  مــدیــرعــامــل سـ
شهرداری مشهد ادامه داد: همچنین 
در هــمــیــن مـــدت نــیــز 10 دســتــگــاه از 
اتوبوس های متعلق به سازمان را که 
شــرایــط مناسبی نداشتند بــازســازی 
ــم و در صـــورتـــی کـــه مــنــاقــصــه  ــ ــرده ای ــ ک
ــازی نـــاوگـــان بــه نتیجه بــرســد،  ــازسـ بـ
به طور قطع فرایند بازسازی اتوبوس ها 
ســـریـــع تـــر طـــی خـــواهـــد شـــد امــــا در 
هر صورت تلاش می کنیم اتوبوس های 
خریداری شده تا پایان سال وارد چرخه 

خدمت رسانی شوند.
کید بر اینکه هیچ اتوبوسی  وی با تأ
ــوده بــــودن از چــرخــه  ــرسـ ــل فـ ــی ــه دل ب
خـــدمـــت رســـانـــی خـــــارج نــمــی شــود، 
تصریح کرد: بازسازی و تعمیرات همه 
اتوبوس هایی که نیاز به بازسازی دارند 
در دستور کار اســت و ایــن یک اقــدام 
مستمر در بخش تعمیرات سازمان 
ــان  ــاوگ ــوبـــوس رانـــی اســـت و عــمــلا ن اتـ
سازمان اتوبوس رانی به صورت مستمر 

در خطوط فعال است.
ــرد: در ســازمــان  ــ شــریــعــتــی تــصــریــح ک
اتوبوس رانی مسئله ای به نام متوقف 
شـــدن اتـــوبـــوس در پــایــانــه نـــداریـــم و 
تعمیر اتوبوس ها در روز مراجعه انجام 

گر به تعمیر بیشتری -مانند  می شود و ا
- نیاز باشد، زمان بیشتری  تعمیر موتور

برای تعمیر اتوبوس صرف می شود.

ورود روزانه 130 اتوبوس برای تعمیرات   

به تعمیرگاه

ــازمـــان اتـــوبـــوس رانـــی  مــدیــرعــامــل سـ
ع  شــهــرداری مشهد گفت: در مجمو
بــه صــورت روزانـــه حــدود 130 اتــوبــوس 
بـــــــرای تـــعـــمـــیـــرات مـــخـــتـــلـــف وارد 
تعمیرگاه های اتوبوس رانی می شوند 
و به همین اندازه نیز روزانـــه اتوبوس 
ج  ــار ــاه هــای ســـازمـــان خـ ــرگ ــعــمــی از ت
ــاز  ــه چـــرخـــه فــعــالــیــت ب ــود و بـ ــی شـ  مـ

می گردد.

45 دستگاه اتوبوس شهری تا پایان سال بازسازی می شوند و به چرخه فعالیت بازمی گردند

ارتقای کیفیت حمل ونقل با تکیه بر توان داخلی

لای روبی 96 هزار متر کانال  جمع آوری آب های سطحی

بهبود در هدایت و جمع آوری آب های سطحی و در نتیجه رفع کامل 
آب  گرفتگی معابر در هنگام بارندگی از دلایل اصلی احداث، بازسازی 
و لای روبـــی کــانــال هــای جــمــع آوری آب هـــای سطحی در منطقه 
است. به همین منظور در شهریورماه امسال براساس نیازسنجی 
صورت گرفته 9۶ هزار متر از کانال های جمع آوری آب های سطحی 
و روباز منطقه3 توسط ماشین کانال شوی مکانیزه و مقنی پیمانکار 
تنظیف شهری این منطقه تخلیه و لای روبــی شده است. وجود 
زباله های رهاشده -به خصوص نخاله های ساختمانی- مهم ترین 
علت آب گرفتگی در کانال های روباز و سرپوشیده است که چنانچه 
شهروندان در این زمینه مشارکت لازم را داشته باشند، شاهد آب گرفتی در معابر 

نخواهیم بود.

ک ها و اراضی در مسیر تحقق 100 درصدی تملک پلا

ک ها و اراضیِ در مسیر بسیاری بر سر راه اجرای پروژه های منطقه  پلا
ک ها تملک  قرار داشتند که در پانزده ماه گذشته 100 درصد این پلا
و مسیر برای اجــرای پروژه های بر زمین مانده باز شد. در نتیجه 
ک های در مسیر، خیابان خشنودی3  این تملکات و بازگشایی پلا
ج  وخیابان شهید اعتمادی8 از بن بست چندین و چند ساله خار
ک خیابان محور21، خیابان شهید  شدند؛ همچنین با تملک پلا
شفیعی به محله ثامن متصل شد. گره کور بازگشایی معبر محور 
کنون روند احــداث بولوار  کرامت نیز بعد از سال ها باز شد و هم ا
کرامت در دست اقدام است و در نتیجه آن، بولوار مهرآباد به محله 

ثامن متصل می شود.
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ممنوعیت پرداخت وجه اضافه توسط رانندگان
 حمل ونقل بار درون شهری

فعالان حوزه حمل و نقل بار درون شهری مشهد از پرداخت هرگونه 
خ نامه مصوب، به شرکت های  ج از چارچوب نر وجه اضافه خــار
صدور پروانه خودداری کنند. یکی از اصلی ترین وظایف سازمان 
مدیریت حمل ونقل بار درون شهری، صدور پروانه های اشتغال، 
فعالیت و بهره برداری برای رانندگان و فعالان این حوزه است که 
از طریق شرکت های تحت  نظارت ایــن سازمان انجام می شود. 
پروانه اشتغال برای راننده و پروانه فعالیت برای خودرو باری صادر 
خ این خدمات هرساله توسط شورای اسلامی شهر  می شود که نر

مشهد مصوب و برای اجرا ابلاغ می شود.
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انتصاب سرپرست معاونت مالی و پشتیبانی شهرداری مشهد

شــهــردار مشهد طــی حکمی ســرپــرســت مــعــاونــت مــالــی و پشتیبانی شــهــرداری 
ــژاد، مــعــاون  ــی نـ ــرد. بــا بازنشسته شـــدن قــاســم زوکـ کـ مشهدمقدس را مــنــصــوب 
سابق مالی و پشتیبانی شــهــرداری مشهد، محمدرضا قلندر شریف در حکمی 
محمدهادی محمدی مقدم را به عنوان سرپرست معاونت مالی و پشتیبانی 

شهرداری مشهد منصوب کرد.

رونمایی از نرم افزار تعاملی »باشگاه مانا«

مسئول باشگاه اجتماعی فرهنگی نوجوانان گفت: نرم افزار تعاملی باشگاه مانا، ویژه 
نوجوانان مشهدی، رونمایی شد.محمود خدیوی اظهار کرد: نرم افزار کاربردی 
»باشگاه مانا« با هدف هم افزایی و تعامل بین نوجوانان مشهدی عضو این باشگاه، 
فعال شد. وی افــزود: در این نــرم افــزار کــاربــردی، فراخوان های تجربه محور ویژه 
نوجوانان مانند »چایخانه حضرت قاسم بن الحسن)ع(«، »صداتون«، »به قلم شما« 
و... در نظر گرفته شده است که نوجوانان با اجرای هر یک از این تجربه ها، امتیاز 

کسب می کنند و برنده جایزه نیز می شوند.

ثبت برنامه های ستاد اقامه نماز شهرداری در سامانه »سجاده«

نشست ماهانه دبیران اقامه نماز شــهــرداری مشهد برگزار شــد. دبیر اقامه نماز 
شهرداری مشهد در این نشست که به میزبانی شرکت توسعه گردشگری برگزار شد، 
به ارائــه گزارشی دربــاره عناوین هفده گانه ارزیابی کمیته های اجرایی اقامه نماز 
پرداخت. علیرضا فارسی افزود: گزارش فعالیت ها و برنامه های زیرمجموعه های 
شهرداری در حوزه نماز تا انتهای سال در سامانه سجاده ستاد اقامه نماز کشور با 
رعایت فرمت و نکات آن از سوی همکاران ثبت خواهد شد. وی افزود: بنا به دستور 
شهردار، این ارزیابی ها به صورت فصلی انجام و نتایج آن به ایشان و کمیسیون 

فرهنگی شورای اسلامی شهر منعکس می شود.

کاهش آسیب های اجتماعی ثمره امر به معروف است

در جلسه رئیس و سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد با فعالان و مطالبه گران 
اجتماعی، آمران به معروف و ناهیان از منکر، از امر به معروف به عنوان یک تکلیف 

شرعی که موجب کاهش آسیب های اجتماعی می شود، یاد شد.
رئیس شورای اسلامی شهر مشهد هم در این نشست با بیان اینکه شورای ششم 
در بدو ورود و آغاز فعالیت، امر به معروف و نهی از منکر را در اولویت کاری خود قرار 
داد، اظهار کرد: از ستاد امربه معروف استان حمایت کردیم؛ زیرا به لزوم کاهش 

آسیب های اجتماعی باور داریم.
مهدی ناصحی افزود: به واسطه همین حمایت ها، اتفاقات خوبی 
شکل گرفت و در این زمینه اقدامات قانونی و نظارتی هم داشتیم.
وی با بیان اینکه امر به معروف و نهی از منکر مقوله ای اجتماعی 
برای ارتقای سطح کیفیت زیست شهری است، افزود: امر به معروف 
و نهی از منکر برای ما از چنان اهمیتی برخوردار است که در تبلیغات 
کــران هــای ما براساس ایــن رویکرد  شهری هم مدنظر ماست و ا

صورت می گیرد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر نیز در این جلسه با تقدیر از فعالیت های بی منت 
و خالصانه فعالان و مطالبه گران اجتماعی، آمران به معروف و ناهیان از منکر، اظهار 
کرد: نگاه غالب بر تلاش های شما، خدمت به مردم و اجرای دستورات خداوند است.

موسی الرضا حاجی بگلو افزود: مدیریت شهری را در کنار خود بدانید. رویکرد  شورای 
ششم در رابطه با فعالان و مطالبه گران اجتماعی و... حمایتی اســت. به منظور 
قانونمندتر شدن فعالیت های از این دســت، ظرفیت شــورای عالی استان  ها در 

اختیار شماست.


